
Til generalforsamlingen DASK 2023

I forbindelse med, at der bliver et par pladser ledige i bestyrelsen for Dansk Stabyhounklub,
ønsker jeg at stille mit kandidatur til rådighed. Og hvorfor nu det, vil du nok spørge om?!
Fordi jeg ikke kan lade være!

Jeg er relativt ny indenfor racen, Stabyhoun, men gammel i gårde i hunderegi. Min mand Bo
og jeg har siden 2003 haft kennelmærket, Kennel Ulvedalen, under DKK, hvor vi aktivt har
arbejdet med og avlet siberian husky. I de nu godt 20 år er det blevet til 6 hvalpekuld, og det
er jo ikke nødvendigvis meget set i et avlsperspektiv. Vi har planlagt og lavet hvalpekuld, når
vi enten selv skulle have nye medlemmer til hundespandet, og/eller hvis vi har haft et
avlsmateriale, der har opfyldt vores avlskriterier.

Herudover har jeg haft en schæfer, Hedegaards Tootsie, som jeg arbejdede med i IGP-regi,
og hun var også min træningsmakker, da jeg tog klikkertræneruddannelsen hos Glädjeklick,
Lund, Sverige.
Al træning, som jeg foretager, er med udgangspunkt i “klikkertræning” - træning med positiv
forstærkning.

Min store interesse er adfærd. I min træning af vores slædehunde og nu Halley, vores
stabyhoun på 2 år, er det adfærden, der danner baggrund for den træning, jeg arbejder med.
Jeg elsker at sætte kriterier (delmål) i min træning og tager udgangspunkt i hunden, og dens
præferencer. Det er vigtigt for mig, at alt gøres på hundenes præmisser og ikke i forhold til
mine ambitioner.

Hvad kan jeg tilbyde i bestyrelsesarbejdet:
Engagement og viden om adfærd og avl. Jeg (vi) er faldet pladask for racen, Stabyhoun, og
jeg ser frem til at kunne være med til at formidle og udvikle viden om racen, specielt i relation
til adfærd og avlsarbejde. Herudover ser jeg det som en stor mulighed for selv at blive
klogere på denne fantastiske race.

Jeg er 59 år, gift med Bo, og sammen har vi, udover vores hundeinteresse, to piger og 2
snart 3 børnebørn. I mit daglige virke arbejder jeg som skolelærer. Som en bibeskæftigelse
designer og udvikler jeg strikdesigns og opskrifter.

Mit hunde CV:
- DKK opdrætteruddannelse,
- En del kurser i Canis-regi: lydighed, platformskursus, IGP, hvalpekursus, m.fl.
- Klikkertræneruddannelsen, Glädjeklick, Lund i Sverige
- Deltager ofte i diverse seminarer/webinarer gerne med emner om opdræt, sundhed
og adfærd.
- Afholdt kurser i træning af slædehunde: Klik din slædehund i selen.
- Skrevet en del artikler og holdt foredrag om bl.a adfærd, foder og træning af
slædehunde.
- Aktiv i sportsudvalget og redaktør for klubbladet Siberian Husky.
- Aktiv slædehundekører med mange års erfaring og deltagelse i nationale og
internationale slædehundeløb.

Bliver det ikke som medlem af bestyrelsen, vil jeg fortsætte mit engagement i de aktiviteter,
der planlægges i klubregi og tilegne mig viden og erfaring om racen med henblik på på et
tidspunkt forhåbentligt at kunne bidrage med hvalpekuld.

Vi ses til generalforsamlingen!


